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Nadační fond 

S námi je tu lépe! 
 

Proto, že …  
Orlickoústecká nemocnice, a.s. i nadále usiluje o zkvalitnění poskytované zdravotní péče vám, občanům našeho 
regionu, rozhodli jsme se navázat na úspěšně realizovaný projekt „Akce laparoskop 2012“ a pokračovat. 

 

Přispějte tedy, prosíme, spolu s námi: 

č.ú.: 257730877/0300 
Nadační fond S námi je tu lépe! 

  

Ing. Kvido Štěpánek  
ředitel, Isolit-Bravo, spol. s r.o. 

 

  
předseda Správní rady 

 

Zbigniew Jan Czendlik  
kněz, Lanškroun 

 

Petr Hájek 
starosta města Ústí nad Orlicí 

 

 
JUDr. Martin Netolický, Ph.D.  

hejtman Pardubického kraje 

K čemu nadační fond slouží? 

Nadační fond slouží k podpoře projektů 
vedoucích ke zvýšení kvality léčebných postupů, 
k zavádění bezpečné zdravotnické techniky do 
každodenní péče a ke zlepšení prostředí pro 
pacienty naší Orlickoústecké nemocnice, a.s. 

Na  jakém  principu 
nadační fond funguje?  

Projekty navrhují primáři,  
Správní rada  z nich vybírá ty 
nejvíce přínosné a přiděluje 
jim nadační příspěvky.  

 

Mediální partneři: 

 
 

 
 

 
 

 

Odkud bere nadační fond finanční prostředky? 

Z příspěvků všech, kteří věří, že s naší Orlickoústeckou nemocnicí, a.s. je tu lépe a svoji 
důvěru podpoří finančními příspěvky – tedy z příspěvků průmyslových firem, měst a 
obcí regionu, Pardubického kraje, a také vás – občanů.  


